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Datum 31 januari 2022

Steller vragen Bremmer

Onderwerp Raadsvergadering 3 februari 2022-01-31
 Agenda-punt 8 Adviescommissie Omgevingskwaliteit

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden:

1.Kan worden aangegeven,wanneer ongeveer in de tijd, de in de antwoorden (op vraag 3) op 
eerdere  CDA-  schriftelijke vragen dd  11.1.2022 (nr 458)  genoemde  “Oriënterende nota”  
door de gemeenteraad tegemoet kan worden gezien ?

De planning ziet er als volgt uit:
Streefdatum Activiteit
januari/februari Vaststellen verordening Adviescommissie Omgevingskwaliteit
februari/maart Uitwerken reglement van orde adviescommissie & opiniërende nota 

schrijven
maart Voorbereidingen opiniërende nota
april/mei Nieuwe raad op de hoogte brengen van de ontwikkelingen inzake de 

adviescommissie en dialoogbijeenkomst raad middels de opiniërende nota
mei Reglement van orde afmaken a.d.h.v. de input van de raad
juni/juli Reglement van orde vaststellen 

2. 1.Kan verder eveneens  aangegeven,wanneer ongeveer in de tijd, de in de antwoorden op 
eerdere  CDA-  schriftelijke vragen dd 11.1.2022 (nr 458)  genoemde  “dialoog-bijeenkomst” 
kan worden verwacht?
Zie planning bij 1.

3. Aan welke kring van deelnemers cq belanghebbenden moet de CDA-fractie denken voor  
het genoemde “verkennende gesprek” over de toekomst van de commissie WCE?
Het gesprek met “de kring van deelnemers” betreft leden van de raad, wethouder Ruimtelijke 
Ordening en/of Omgevingswet en ambtelijke ondersteuning. 

4. Kan de CDA-fractie er vanuit gaan, dat wanneer in de raadsvergadering van 3 februari a.s. 
de Ontwerp-verordening voor de instelling van de  Adviescommissie Omgevingskwaliteit (AO) 
zal worden vastgesteld, er ruimte blijft voor het  eventueel aanpassen cq. aanvullen van deze 
nieuwe (cpt)verordening, indien en voor zover er uit de nog te voeren discussie over 
genoemde Orienterende Nota nieuwe cq relevante gezichtpunten naar voren  komen?
Ja, als blijkt dat aanpassing van de verordening nodig is dan is dat mogelijk. 

5. Kan een actueel overzicht of update worden gegeven van de stand van overwegingen 
binnen de gemeente Wassenaar omtrent “de invulling” van de gelijksoortige opgave  als 



Technische/informatieve vragen over lopende agendapunten 
461

2

waarvoor Voorschoten zich met  de nieuwe Omgevingswet gesteld ziet?
Per 1 januari 2022 is Wassenaar zelfstandig bezig met de invoering van de Omgevingswet. 
Voor zover bekend is de verordening nog niet afgestemd met de raad. 

6.6. Heeft de CDA-fractie goed begrepen dat de portefeuillehouder, op een vraag van Bart 
Lavrijsen van de VVD-fractie, na  een eerste periode van functioneren een evaluatie van het 
functioneren van de nieuwe AO heeft toegezegd?
Blijkens het verslag is er geen toezegging gedaan. Echter, in het nog op te stellen reglement 
van orde zal een onderdeel “jaarverslag” opgenomen worden. In dit jaarverslag zal door de 
Adviescommissie Omgevingskwaliteit de uitvoering van het omgevingsrecht geëvalueerd 
worden, met bijvoorbeeld aandacht voor hoe is omgegaan met de adviezen van de 
commissie en aan het (tijdig) inwinnen en ontvangen van advies binnen de afdoeningstermijn.


